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Wielu ludziom mylnie wydaje się, że szatan jest w mocy równy BOGU. Natomiast fakty są inne . 

Został on strącony do piekła wraz z ok 1/3 ilością Aniołów, dlatego że jak się dowiedzieli że BÓG
w POSTACI PANA JEZUSA będzie miał też Materię Ludzką, nie chcieli MU Służyć. 

I nadal muszą być Posłuszni BOGU, który JEST ABSOLUTEM. I nawet pokusy są tylko dla próby,
której poddawani są ludzie na ziemi, a szatan ma moc tylko i zakres działania taki, jaki mu BÓG
TRÓJEDUNY Pozwoli.

Dlatego też Ci którzy Powołani są do Posługi Mocą BOGA - Mocą BOGA TRÓJJEDYNEGO
Związują duchy złe i Posyłają je na Krzyż PANA JEZUSA u JEGO STÓP. Tam jest ich miejsce - są
już dawno Pokonane.

Czyli my jesteśmy tylko prostymi Narzędziami. szatan tylko poddanym. A całą Moc ma BÓG
TRÓJJEDYNY.
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